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Folketingets Udvalg for Fødevarer, Landbrug og Fiskeri MINISTEREN

5. september 2005

J.nr. 021-5 

 

Udvalget for Fødevarer, Landbrug og Fiskeri har i skrivelse af 1. og 2. september 2005 
(spørgsmål nr. 256-266 og 268) anmodet om min besvarelse af følgende stillede spørgsmål:

Spørgsmål 261:
”Vil ministeren i forlængelse af den tekniske gennemgang af FFL2006 beskrive de overvejel-
ser ministeriet har gjort sig om smertegrænsen for bevillinger til Danmarks Fødevareforsk-
ning, det vil sige hvilke bevillinger der i hvert fald skal være til stede for at det giver mening 
at tale om at institutionen kan eksistere og kan søge om medfinansiering til forskningsprojek-
ter?”

Svar:
Med tilførslen af nye midler til Danmarks Fødevareforskning er der sket en styrkelse af insti-
tutionens forskning, hvilket gør det muligt forsat at drive forskning inden for institutionens 
kerneområder og tiltrække eksternt finansierede forskningsprojekter til disse områder, som 
bestyrelsen har besluttet at prioritere.

Der kan i sagens natur ikke på nuværende tidspunkt siges noget i detaljer herom, herunder om 
hvor mange interne og hvor mange eksterne forskningsmidler Danmarks Fødevareforskning 
vil være i stand til at tiltrække i perioden. 

Som alle andre statsinstitutioner er Danmarks Fødevareforskning forpligtet til at overholde og 
tilpasse institutionens aktivitetsniveau tilden bevilling, der fremgår af Finansloven. Jeg kan 
derfor ikke angive et eksakt beløb som udtryk for smertegrænsen for bevillinger til Danmarks 
Fødevareforskning.

Lars Barfoed

/Jakob Møgelvang
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